

LINEA MARE



Regulamin pobytu pupila w Hotelu Linea Mare

Warunki przyjęcia do Hotelu Gościa z Pupilem

1. Hotel Linea Mare przyjmuje Gości wraz z pupilami, tj. zwierzętami domowymi.
2. Przyjęcie do Hotelu Pupila wymaga zgłoszenia faktu przyjazdu i pobytu w momencie rezerwacji pokoju. Niepodanie takiej informacji może skutkować odmową pobytu w Hotelu z Pupilem lub karą w kwocie 1000 pln.
3. Zgłoszenie faktu przyjazdu do Hotelu Gości wraz z Pupilami pozwala na ich zakwaterowanie w wyznaczonych pokojach. W przypadku braku wolnych pokoi przeznaczonych na pobyt Gości z Pupilem – Hotel może odmówić ich zakwaterowania i pobytu.
4. Pobyt w Hotelu jest możliwy wyłącznie dla zwierząt domowych, zdrowych, wypielęgowanych i czystych. Gość hotelowy zobowiązany jest posiadać wypełnioną aktualną książeczkę zdrowia Pupila wskazującą aktualne szczepienie i odrobaczenie.
5. O ewentualnej chorobie przewlekłej Pupila Gość hotelowy (właściciel) zobowiązany jest również poinformować przy rezerwacji pokoju.
6. Hotel nie przyjmuje Gości z Pupilami chorymi na choroby zakaźne.
7. Hotel może odmówić przyjęcia zwierząt agresywnych i niebezpiecznych. Dotyczy to również ras psów powszechnie uznawanych za groźne lub agresywne: Pitbull Terrier, Rottwiler, Doberman, Dog, Owczarek, Amstaf, Buldog, Tosa Inu, Moskiewski Stróżujący.
8. W przypadku stwierdzenia agresywności zwierzęcia Hotel jest uprawniony do wezwania Gościa do opuszczenia Hotelu przez niego i jego Pupila w trybie natychmiastowym.

Pobyt Pupila w Hotelu

9. W przypadku, gdy pracownicy Hotelu będą mieli uzasadnione podejrzenia, że pozostawione w pokoju zwierzę zakłóca pobyt innych Gości, pracę personelu, niszczy mienie obiektu hotelowego, bądź może spowodować sytuację zagrożenia dla siebie, innych Gości, pracowników Hotelu lub mienia, Hotel uprawniony jest do wezwania Gościa do natychmiastowego usunięcia Pupila z Hotelu, a w razie braku reakcji na wezwanie, Hotel może wezwać stosowne służby porządkowe celem usunięcia Pupila z obiektu.
10. Wszystkie koszty wynikłe z powyższych okoliczności pokrywa właściciel zwierzęcia w pełnej wysokości.

LINEA MARE



11. W przypadku opuszczania przez Pupila pokoju hotelowego, winien on być wyprowadzany w sposób zapewniający bezpieczeństwo innych osób i mienia znajdującego się w Hotelu.

12. Psy muszą być wyprowadzane na smyczy i w kagańcu, pod opieką właściciela, bądź osoby upoważnionej. Koty muszą być wyprowadzane w kosztach/nosidłach. Wyprowadzanie na smyczy, w kagańcu, w kosztach lub innych nosidłach dotyczy również innych Pupili.

13. Nie jest dozwolone wprowadzanie zwierząt do punktów gastronomicznych, rekreacyjnych, na basen wewnętrzny oraz na teren placu zabaw dla dzieci.

Odpowiedzialność za Pupila

14. Jeżeli pościel lub inne urządzenia i wyposażenia w pokoju, w którym przebywa zwierzę, bądź w innej części Hotelu, będzie przez nie zabrudzona (np. sierść, błoto, odchody) lub uszkodzona, właściciel jest zobowiązany do odkupienia całego kompletu pościeli, bądź innych elementów wyposażenia, a w pozostałych przypadkach do pokrycia kosztów napraw.

15. Właściciel Pupila ma obowiązek natychmiast sprzątać nieczystości pozostawione przez Pupila wewnątrz Hotelu i w jego otoczeniu.

16. Właściciele kotów muszą posiadać kuwetę z piaskiem i opróżniać ją do plastikowej torby, którą następnie będą wyrzucać do oznaczonych pojemników rozmieszczonych na terenie parkingu hotelowego.

17. Właściciele są odpowiedzialni za zachowanie przez swoje zwierzęta ciszy w Hotelu i niezakłócanie spokoju innym Gościom. W przypadku powtarzających się kilkakrotnie skarg ze strony innych Gości, bądź personelu, Hotelu zastrzega sobie prawo do usunięcia zwierzęcia z obiektu w trybie natychmiastowym, a jeśli to będzie konieczne – przy udziale odpowiednich służb.

18. Za wszelkie szkody na osobach oraz w mieniu Hotelu, bądź w mieniu innych Gości spowodowane przez zwierzę odpowiada właściciel Pupila w pełnej wysokości.

Koszty pobytu

19. Pobyt Pupila w obiekcie hotelowym jest odpłatny i wynosi 100 zł za dobę. Dodatkowe usługi płatne są zgodnie z cennikiem.



Regelungen für den Aufenthalt eines Haustiers im Linea Mare

Aufnahmebedingungen für einen Gast mit Haustier im Hotel

1. Das Hotel Linea Mare heißt Gäste mit Haustieren willkommen.
2. Für den Eintritt in das Pupila Hotel ist die Anmeldung über die Ankunft und den Aufenthalt zum Zeitpunkt der Zimmerbuchung erforderlich. Die Nichtbereitstellung dieser Informationen kann dazu führen, dass Ihnen der Aufenthalt mit Ihrem Haustier im Hotel verweigert wird oder eine Geldstrafe von 1.000 PLN verhängt wird.
3. Die Meldung der Ankunft von Gästen mit ihren Haustieren an das Hotel ermöglicht die Unterbringung in den dafür vorgesehenen Zimmern. Wenn für Gäste mit Haustieren keine Zimmer verfügbar sind, kann das Hotel die Unterbringung und Unterbringung dieser Tiere verweigern.
4. Der Aufenthalt im Hotel ist nur für gesunde, gepflegte und saubere Haustiere möglich. Der Hotelgast ist verpflichtet, über ein ausgefülltes, aktuelles Gesundheitszeugnis für das Haustier zu verfügen, aus dem aktuelle Impfungen und Entwurmungen hervorgehen.
5. Der Hotelgast (Eigentümer) ist außerdem verpflichtet, bei der Zimmerbuchung auf eine mögliche chronische Erkrankung des Schülers hinzuweisen.
6. Das Hotel akzeptiert keine Gäste mit Haustieren, die an ansteckenden Krankheiten leiden.
7. Das Hotel kann die Aufnahme aggressiver und gefährlicher Tiere verweigern. Dies gilt auch für Hunderassen, die allgemein als gefährlich oder aggressiv gelten: Pitbull Terrier, Rottwiler, Dobermann, Hund, Schäferhund, Amstaff, Bulldogge, Tosa Inu, Moskauer Wachhund.
8. Wird ein aggressives Tier festgestellt, ist das Hotel berechtigt, den Gast aufzufordern, das Hotel und sein Haustier unverzüglich zu verlassen.

Aufenthalt des Haustiers im Hotel

9. Wenn das Hotelpersonal den begründeten Verdacht hat, dass ein im Zimmer zurückgelassenes Tier den Aufenthalt anderer Gäste oder die Arbeit des Personals stört, das Eigentum der Hotelanlage zerstört oder eine Gefahr für sich selbst, andere Gäste oder das Hotel darstellen kann B. Mitarbeiter oder Eigentum, ist das Hotel berechtigt, den Gast aufzufordern, das Haustier unverzüglich aus dem Hotel zu entfernen. Erfolgt auf die Aufforderung keine Reaktion, kann das Hotel die entsprechenden Sicherheitsdienste anrufen, um das Haustier aus der Anlage zu entfernen.
10. Sämtliche Kosten, die sich aus den oben genannten Umständen ergeben, trägt der Halter des Tieres vollständig.

LINEA MARE



11. Wenn das Haustier das Hotelzimmer verlässt, sollte es so herausgebracht werden, dass die Sicherheit anderer Personen und Eigentum im Hotel gewährleistet ist.
12. Hunde müssen an der Leine und mit Maulkorb unter der Aufsicht des Besitzers oder einer autorisierten Person geführt werden. Katzen müssen in Tragetaschen/Kostümen geführt werden. Das Gehen an der Leine, im Maulkorb, in Körben oder anderen Tragehilfen gilt auch für andere Haustiere.
13. Das Mitbringen von Tieren in die Gastronomie- und Freizeiteinrichtungen, das Hallenbad und den Kinderspielplatz ist nicht gestattet.

Verantwortung für das Haustier

14. Wenn die Bettwäsche oder andere Geräte und Geräte im Zimmer, in dem sich das Tier aufhält, oder in einem anderen Teil des Hotels verschmutzt (z. B. Haare, Schlamm, Exkrememente) oder beschädigt sind, ist der Eigentümer verpflichtet, die gesamte Bettwäsche oder andere Ausrüstung zu kaufen von Ausrüstungsgegenständen und in anderen Fällen zur Deckung der Reparaturkosten.
15. Der Besitzer des Haustieres ist verpflichtet, den vom Haustier hinterlassenen Schmutz im Hotel und in seiner Umgebung unverzüglich zu beseitigen.
16. Katzenbesitzer müssen eine Katzentoilette mit Sand bereithalten und diese in einen Plastikbeutel entleeren, der dann in gekennzeichneten Behältern auf dem Hotelparkplatz entsorgt wird.
17. Die Eigentümer sind dafür verantwortlich, dass ihre Tiere im Hotel ruhig bleiben und andere Gäste nicht stören. Bei wiederholten Beschwerden anderer Gäste oder des Personals behält sich das Hotel das Recht vor, das Tier unverzüglich und ggf. unter Beteiligung entsprechender Dienste aus der Anlage zu entfernen.
18. Der Tierhalter haftet für alle durch das Tier verursachten Schäden an Personen und Eigentum des Hotels oder anderer Gäste.

Aufenthaltskosten

19. Für den Aufenthalt von Haustieren im Hotel wird eine Gebühr von 100 PLN pro Tag erhoben. Zusätzliche Leistungen werden gemäß der Preisliste vergütet.



Regulations for a pet's stay at the Linea Mare Hotel

Conditions of admission to the Hotel for a Guest with a Pet

1. Hotel Linea Mare welcomes guests with pets.
2. Admission to the Pupila Hotel requires notification of the fact of arrival and stay at the time of booking the room. Failure to provide such information may result in a refusal to stay at the Hotel with your Pet or a fine of PLN 1,000.
3. Reporting the arrival of Guests with their Pets to the Hotel allows them to be accommodated in designated rooms. If there are no available rooms for guests with a pet, the hotel may refuse to accommodate and stay them.
4. Stay at the Hotel is only possible for healthy, well-groomed and clean pets. The hotel guest is obliged to have a completed, current health booklet for the Pet, indicating current vaccinations and deworming.
5. The hotel guest (owner) is also obliged to inform about the possible chronic disease of the Pupil when booking the room.
6. The hotel does not accept guests with pets suffering from infectious diseases.
7. The hotel may refuse to accept aggressive and dangerous animals. This also applies to dog breeds commonly considered dangerous or aggressive: Pitbull Terrier, Rottwiler, Doberman, Dog, Sheepdog, Amstaff, Bulldog, Tosa Inu, Moscow Guard.
8. If an animal is found to be aggressive, the Hotel is entitled to ask the Guest to leave the Hotel and his/her Pet immediately.

Pet's stay at the hotel

9. If the hotel employees have justified suspicions that an animal left in the room is disturbing the stay of other guests, the work of the staff, destroying the property of the hotel facility, or may cause a threat to itself, other guests, hotel employees or property, the hotel is entitled to to call the Guest to immediately remove the Pet from the Hotel, and if there is no response to the request, the Hotel may call the appropriate security services to remove the Pet from the facility.
10. All costs resulting from the above circumstances are borne by the owner of the animal in full.

LINEA MARE

The logo for Linea Mare features the brand name in a bold, dark blue, sans-serif font. To the right of the text is a stylized graphic of three curved, overlapping lines in the same color, resembling waves or a decorative flourish.

11. If the Pet leaves the hotel room, it should be taken out in a way that ensures the safety of other people and property in the Hotel.

12. Dogs must be walked on a leash and with a muzzle, under the care of the owner or an authorized person. Cats must be walked in carriers/costumes. Walking on a leash, in a muzzle, in baskets or other carriers also applies to other pets.

13. It is not allowed to bring animals into catering and recreation points, the indoor swimming pool and the children's playground.

Responsibility for the Pet

14. If the bedding or other devices and equipment in the room where the animal stays or in another part of the Hotel are soiled (e.g. hair, mud, excrement) or damaged, the owner is obliged to purchase the entire set of bedding or other elements of equipment, and in other cases to cover the costs of repairs.

15. The Pet's owner is obliged to immediately clean up the dirt left by the Pet inside the Hotel and its surroundings.

16. Cat owners must have a litter box with sand and empty it into a plastic bag, which will then be thrown away into marked containers located in the hotel parking lot.

17. Owners are responsible for their animals maintaining silence in the Hotel and not disturbing other guests. In the event of repeated complaints from other guests or staff, the hotel reserves the right to remove the animal from the facility immediately and, if necessary, with the participation of appropriate services.

18. The Pet's owner is responsible for all damage to persons and property of the Hotel or other Guests caused by the animal.

Costs of stay

19. Pet's stay at the hotel is subject to a fee of PLN 100 per day. Additional services are paid according to the price list.

LINEA MARE



Pravidla pro pobyt domácích mazlíčků v hotelu Linea Mare

Podmínky vstupu do Hotelu pro hosta s domácím mazlíčkem

1. Hotel Linea Mare vítá hosty s domácími mazlíčky.
2. Vstup do hotelu Pupila vyžaduje oznámení skutečnosti příjezdu a pobytu v době rezervace pokoje. Neposkytnutí takových informací může mít za následek odmítnutí pobytu v hotelu se svým mazlíčkem nebo pokutu 1 000 PLN.
3. Nahlášení příjezdu hostů s jejich mazlíčky do hotelu umožňuje jejich ubytování na vyhrazených pokojích. Pokud nejsou volné pokoje pro hosty s domácím mazlíčkem, hotel je může odmítnout ubytovat a ubytovat.
4. Pobyt v Hotelu je možný pouze pro zdravá, upravená a čistotná domácí zvířata. Hotelový host je povinen mít pro zvíře vyplněnou aktuální zdravotní knížku s uvedením aktuálního očkování a odčervení.
5. Hotelový host (majitel) je dále povinen informovat o případném chronickém onemocnění Žáka při rezervaci pokoje.
6. Hotel nepřijímá hosty s domácími mazlíčky trpícími infekčními chorobami.
7. Hotel může odmítnout přijetí agresivních a nebezpečných zvířat. To platí i pro psí plemena běžně považovaná za nebezpečná nebo agresivní: pitbull teriér, rottwiler, doberman, pes, ovčák, amstaff, buldok, tosa inu, moskevská garda.
8. V případě shledání agresivního zvířete je hotel oprávněn vyzvat hosta, aby neprodleně opustil hotel a jeho/jejího mazlíčka.

Pobyt domácího mazlíčka v hotelu

9. Pokud mají zaměstnanci hotelu oprávněné podezření, že zvíře ponechané na pokoji ruší pobyt ostatních hostů, práci personálu, ničí majetek hotelového zařízení, nebo může způsobit ohrožení sebe sama, ostatní hosté, hotel zaměstnanců nebo majetku, je hotel oprávněn vyzvat Hosta k okamžitému odstranění Domácího mazlíčka z Hotelu, a pokud na žádost nebude reagovat, může Hotel přivolat příslušné bezpečnostní služby, aby Mazlíčka z objektu odstranili.
10. Veškeré náklady vyplývající z výše uvedených okolností nese v plné výši majitel zvířete.

LINEA MARE



11. Pokud zvíře opustí hotelový pokoj, mělo by být vyvedeno tak, aby byla zajištěna bezpečnost ostatních osob a majetku v hotelu.

12. Psi musí být venčeni na vodítku a s náhubkem, v péči majitele nebo pověřené osoby. Kočky musí chodit v nosičích/kostýmech. Chůze na vodítku, v náhubku, v košíkách či jiných nosičích platí i pro ostatní domácí mazlíčky.

13. Do míst stravování a rekreace, krytého bazénu a dětského hřiště není vnášení zvířat.

Zodpovědnost za mazlíčka

14. V případě znečištění podestýlky nebo jiných zařízení a vybavení na pokoji, kde se zvíře zdržuje nebo v jiné části Hotelu, (např. chlupy, bláto, exkrementy) či poškození, je majitel povinen zakoupit celou sadu podestýlky nebo jiné prvky zařízení a v ostatních případech na úhradu nákladů na opravy.

15. Majitel zvířete je povinen neprodleně uklidit nečistoty, které po něm zůstal uvnitř Hotelu a jeho okolí.

16. Majitelé koček musí mít stelivo s pískem a vysypat jej do igelitového pytle, který bude následně vhozen do označených nádob umístěných na hotelovém parkovišti.

17. Majitelé zodpovídají za to, aby jejich zvířata byla v Hotelu v klidu a nerušila ostatní hosty. V případě opakovaných stížností ostatních hostů nebo personálu si hotel vyhrazuje právo zvíře ze zařízení okamžitě a v případě potřeby za účasti příslušných služeb odstranit.

18. Majitel zvířete odpovídá za veškeré škody způsobené zvířetem na osobách a majetku hotelu nebo jiných hostů.

Náklady na pobyt

19. Pobyt domácího mazlíčka v hotelu podléhá poplatku 100 PLN za den. Doplnkové služby jsou hrazeny dle ceníku.